



Eddie Evans

Eddie Evans was a prominent Canadian rugby player who had a distinguished career spanning 14 years, from 1985 to 1999. Over the course of his career, he earned 50 caps and played in three Rugby World Cups (1987, 1991, and 1995), including a memorable quarterfinal match against New Zealand.

At the time of his retirement, Evans was one of the highest capped players in Canadian rugby history. His notable victories include triumphs over top rugby nations such as Argentina, France, Scotland, Fiji, England, and Wales.

In addition to his international success, Evans had a professional career in England and Japan for 12 years. He also represented the South Pacific Barbarians in matches against the British Barbarians and the New Zealand All Blacks.

Eddie Evans était un joueur de rugby canadien de renom dont la carrière remarquable a duré 14 ans, de 1985 à 1999. Au cours de celle-ci, il a été sélectionné 50 fois et a participé à trois Coupes du Monde de Rugby (1987, 1991 et 1995), dont un quart de finale mémorable contre la Nouvelle-Zélande.

Lorsqu'il a raccroché ses crampons, Evans était l'un des joueurs les plus capés de l'histoire du rugby canadien. Il a notamment remporté des matchs contre de grandes nations du rugby telles que l'Argentine, la France, l'Écosse, les Fidji, l'Angleterre et le Pays de Galles.

En plus de sa réussite internationale, Evans a mené une carrière professionnelle en Angleterre et au Japon pendant 12 ans. Il a également porté le maillot des Barbarians du Pacifique Sud lors de matchs contre les Barbarians britanniques et les All Blacks de Nouvelle-Zélande.

HEAD OFFICE

Victoria Office / Bureau de Victoria
3019 Glen Lake Road
Langford, BC CANADA V9B 4B4
Tel / Tél: 250-483-1202

Vancouver Office / Bureau de Vancouver
Suite 450 - 375 Water Street
Vancouver, BC CANADA V6B 5C6
Tel / Tél: 778-379-5770

rugby.ca
contact@rugby.ca

